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FORLENGELSE AV HANDLINGSPLANENE FOR UTDANNING, FORSKNING OG 

FORMIDLING 
__________________________________________________________________________ 

 

Fakultetsstyret godkjente forslag til organisering av strategiarbeidet ved fakultetet i sak 

37/22. Av saksforelegget kom det frem at tidsplan for utarbeiding av ny strategi for fakultetet 

følger arbeid med UiBs strategi, og vil derfor etter planen være vedtatt i mars/april 2023.     

Fakultetets handlingsplaner for utdanning1, forskning2 og formidling3 går alle ut i 2022, og det 

er av den grunn nødvendig å forlenge planene ut vårsemesteret 2023 i påvente av ny 

strategi. 

 

 

forslag til vedtak: 

1. Handlingsplanene for utdanning, forskning og formidling forlenges til siste styremøtet før 

sommeren 2023 i påvente av ny strategi. 

 

 

Karl Harald Søvig 

dekan 

 

 

Øystein L. Iversen 

fakultetsdirektør

 

 

 

 
Vedlegg: 
1 Styresak 2019/1541 Revisjon av handlingsplan for utdanning 2020-2022 

2 Styresak 104/20 Handlingsplan for forskning 2020-2022 

3 Styresak 89/19 Prolongering av handlingsplan for formidling 2020-2022
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__________________________________________________________________________ 

Revisjon av handlingsplan for utdanning 2020-2022 

__________________________________________________________________________ 
Fakultetets nåværende strategi for 2016-2022 ble vedtatt av fakultetsstyret 30. august 2017 (sak 
69/16). I styremøtet 1. november 2017 ble det i sak 88/16 Iverksetting av fakultetets strategi 2016-
2022 – utforming av handlingsplaner, fattet følgende vedtak:   

• Det utformes handlingsplaner for de tre hovedområdene forskning, utdanning og formidling. 
• Arbeidet med handlingsplanene starter i 2017 og har en tidshorisont ut 2019.  
• Handlingsplanene skal operasjonalisere målene i strategien, og være så konkrete at det kan 

presenteres en årlig status på gjennomførte tiltak for fakultetsstyret. 
• Det utpekes en arbeidsgruppe for hver handlingsplan. Disse skal bestå av nøkkelpersoner fra 

faglig og administrativ side.  
 

Handlingsplan for utdanning 2018-2019 ble lagt frem for drøfting i studieutvalget 15. mai 2018, og 
utvalget uttalte i sak 42/18-4: 

SU slutter seg til handlingsplanen og anbefaler fakultetsstyret å vedta den slik den foreligger. 

Behovet for en «møteplass» mellom emner som har sammenheng i tid og/eller tematisk sett 
ble trukket fram i forbindelse med både behandlingen av handlingsplanen og diskusjonen om 
ny studieordning. 

I sak 51/18 Utvelgelseskriterier for utveksling i studieutvalgets møte 12. juni 2018 konkluderte 
utvalget på en slik måte at et av tiltakene i det opprinnelig foreslåtte utkastet til handlingsplan ikke 
lenger var relevant. Studieutvalget tok derfor i sak 54/18 opp et forslag om justering av handlingsplan 
for 2018-2019 med følgende vedtak: 

Utkast til handlingsplan for utdanning 2018-2019 justeres ved at aktiviteten «Vurdere 
loddtrekning i stedet for karakterer som utvelgelseskriterium ved konkurranse om plassene 
til utveksling» fjernes fra tiltakene som er listet opp for å nå delmålet «Studentene ved 
fakultetet skal til enhver tid ha et best mulig psykososialt læringsmiljø». (utkastets side 8) 

Handlingsplanen ble vedtatt av fakultetsstyret i møtet 19.06.2018 (sak 41/18). Siden den tid har 
handlingsplanen vært uendret1. 

                                                           
1 https://www.uib.no/jur/119007/handlingsplan-utdanning-2018-2019 

https://www.uib.no/jur/119007/handlingsplan-utdanning-2018-2019


I handlingsplanen for utdanning går det frem at  

Handlingsplanen for 2018-2019 vil bli evaluert, revidert og videreutviklet for perioden 2020-
2022. Den vil da kunne ta opp i seg resterende mål og tiltak fra strategiplanen, samt tiltak 
som bidrar til implementeringen av en eventuell ny studieordning. 

Handlingsplanen legger her opp til at den skal videreføres for perioden 2020-2022, men at den skal 
evalueres og eventuelt revideres og videreutvikles dersom det er ønskelig. Studieadministrasjonen 
og studiedekan har nå gjennomgått handlingsplanen, da spesielt med sikte på strategiplanen, 
implementering av den nye studieordningen og forhold som måtte ha endret seg siden 
handlingsplanen ble vedtatt i 2017.  

Etter vår oppfatning er der gode grunner til å videreføre det alt vesentlige i handlingsplanen slik den 
ble vedtatt i 2017. I løpet av de to siste årene har det ikke skjedd større endringer av fakultetets 
strategiplan, og det har heller ikke skjedd andre endringer av den någjeldende studieordningen som 
berettiger noen større endringer av handlingsplanen. Vedtakelsen av den nye studieordningen og 
den planlagte iverksettelsen av den i 2021, kan imidlertid begrunne at handlingsplanen blir justert på 
noen punkter. Det er i første rekke behov for justeringer av enkeltformuleringer i handlingsplanen og 
ikke endringer av de grunnleggende trekkene i planen. Dette skyldes at det meste av 
handlingsplanen dreier seg om målsetninger for det kontinuerlige og stadig pågående 
studiekvalitetsarbeidet, og ikke forhold som endrer innhold som følge av den nye studieordningen.  

Det er likevel grunn til å revidere eller oppdatere en del enkeltformuleringer i handlingsplanen, noe 
som dels skyldes endringer som følge av den nye studieordningen og dels andre endringer.  

Følgende aktiviteter er ikke lenger aktuelle og bør etter vår oppfatning utgå av handlingsplanen for 
2020-2022: 
 
For det første mener vi at det er grunn til å ta bort handlingsplanens punkt om studiekvalitetspris og 
kandidater til Ugleprisen. Punktet lyder i dag: 

• Utrede ulike meritteringsordninger for gode undervisere, herunder etablere en 
studiekvalitetspris ved fakultetet. 

• Fremme hvert års vinner av fakultets studiekvalitetspris som kandidat til Ugleprisen. 
 
Etter at fakultetet fra og med inneværende studieår skal gjennomføre meritteringsordningen for 
fremragende undervisere, mener vi at det er mindre aktuelt enn tidligere å ha eller utvikle en egen 
studiekvalitetspris på fakultetet. Det er riktignok slik at alle de andre fakultetene på UiB har en egen 
studiekvalitetspris, men vårt fakultet er så vidt lite at det fremstår som lite hensiktsmessig å ha en 
slik pris i tillegg til en meritteringsordning. Etter vår oppfatning er det da bedre å rette inn de 
ressurser som trengs for å gjøre meritteringsordningen best mulig,   
 
For det andre mener vi at det er grunn til å ta ut handlingsplanens punkt om å tilrettelegge 
utdanningsplaner for å tilegne seg språkkunnskaper i forkant av delstudier i utlandet. Punktet lyder i 
dag: 
 

• Utrede om eller hvordan det i studentenes utdanningsplan kan legges til rette for et 
forberedende semester eller år for å tilegne seg språkkunnskaper i forkant av delstudier i 
utlandet, og eventuelt sette i verk tiltak for å markedsføre Lånekassens tilbud om 
finansiering av dette. 

 



Denne ambisjonen er skrinlagt for nåværende studieordning ettersom det er lite hensiktsmessig å 
utrede en ordning som kun vil gjelde i noen år før ny studieordning trer i kraft. Dessuten er dette 
punktet mindre aktuelt med tanke på utveksling på 3. studieår i ny studieordning. Ordningen kan 
muligens være aktuell i forkant av utveksling på 5. studieår i ny studieordning. 

 
Disse aktivitetene er fullførte og utgår derfor av handlingsplanen for 2020-2022: 

• Kartlegge metodeundervisningen i alle emner på alle studieår. 
• Sluttføre og implementere modell for periodisk emneevaluering. 
• Evaluere prosjektet Bedre språk, bedre jurister og vurdere eventuell videreføring 
• Søke SIU om finansiering gjennom UTFORSK eller InternAbroad for arbeid med etablering av 

utvekslingsavtaler og praksisplasser på Hong Kong. 
• Utrede tiltak for å begrense antall studenter som utveksler til samme sted i samme semester. 
• Implementere, evaluere og videreutvikle Maritime Bergen Law Summer Programme. 
• Vurdere å reetablere sommerskolen for amerikanske studenter. 
• Revidere og fornye den engelske fakultetsbrosjyren. 
• Utvikle et emne innen forvaltningsrett for saksbehandlere i kommunal sektor.  
• Utarbeide felles etiske retningslinjer sammen med juridisk fakultet ved UiO og UiT for 

aktiviteter som bare delvis skjer i fakultetets regi. 
 
Tilføyelser av nye tiltak som ikke var aktuelle i 2017 

- Iverksette ny studieordningen fra og med høstsemesteret 2021 
- Vurdere om praksis skal inn som eget valgemne eller spesialemne på ny studieordning 
- Vurdere hvilke emner som bør være valgemne eller spesialemne på ny studieordning   

 
Redaksjonelle endringer: 

• «digitale pedagogiske verktøy som erstatter Kark» endres til «digitale pedagogiske verktøy 
for prøving og læring» 

• Der Norgesuniversitetet/SiU er nevnt endres det til DIKU 

 

Våre anbefalinger om å videreføre og revidere handlingsplanen for utdanning har blitt lagt frem for 
Studieutvalget. I sitt møte 21. november kom Studieutvalget med følgende uttalelse (sak 96/19-2): 

«Studieutvalget anbefaler fakultetsstyret å videreføre handlingsplanen for utdanning 2018-
2019 til å gjelde for perioden 2019-2020 med de foreslåtte modifikasjonene.» 

 

På denne bakgrunn framsettes følgende  

forslag til vedtak: 

Handlingsplanen for utdanning 2018-2019 videreføres til å gjelde for perioden 2019-2020 med de 
foreslåtte modifikasjonene.  

 
 

 

Karl Harald Søvig 

dekan  
  

 

Øystein L. Iversen 

fakultetsdirektør 



21.11.2019 
MAGST/NIØS 
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FORLENGELSE AV HANDLINGSPLAN FOR FORSKNING 
__________________________________________________________________________ 
 

Handlingsplan for forskning 2017-2018, ble vedtatt i Fakultetsstyret 12. desember 2017. 
Universitetsstyret har nylig vedtatt å starte et nokså omfattende arbeid med å lage en ny 
handlingsplan for forskning. Den skal blant annet ta hensyn til UiBs reviderte strategi. Det er 
naturlig at fakultetet ser på handlingsplanen for forskning med tanke på eventuelle revisjoner 
som følge av arbeidet med den sentrale handlingsplanen. Det foreslås at fakultetets 
nåværende handlingsplan for forskning forlenges ut 2020, og at grunnlagsarbeidet for en 
revidert handlingsplan for forskning hovedsakelig utføres av forskningsdekanen og 
forskningsadministrasjonen. 

 

På denne bakgrunn framsettes følgende  

forslag til vedtak: 

Handlingsplanen for forskning 2018-2019 videreføres til å gjelde ut 2020. 

 

Karl Harald Søvig 
dekan 

 

 
Øystein L. Iversen 
fakultetsdirektør
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__________________________________________________________________________ 

Prolongering av handlingsplan for formidling 2020-2022 

__________________________________________________________________________ 
 

Fakultetets nåværende strategi for 2016-2022 ble vedtatt av fakultetsstyret 30. august 2017 (sak 
69/16). I styremøtet 1. november 2017 ble det i sak 88/16 Iverksetting av fakultetets strategi 2016-
2022 – utforming av handlingsplaner, fattet følgende vedtak:   

• Det utformes handlingsplaner for de tre hovedområdene forskning, utdanning og formidling. 
• Arbeidet med handlingsplanene starter i 2017 og har en tidshorisont ut 2019.  
• Handlingsplanene skal operasjonalisere målene i strategien, og være så konkrete at det kan 

presenteres en årlig status på gjennomførte tiltak for fakultetsstyret. 
• Det utpekes en arbeidsgruppe for hver handlingsplan. Disse skal bestå av nøkkelpersoner fra 

faglig og administrativ side.  
 

Handlingsplan for formidling 2018-2019 ble vedtatt 6.2.2018, sak 6/18. 

Etter dekan og fakultetsdirektørs oppfatning er det gode grunner til å videreføre det alt vesentlige i 
handlingsplanen slik den ble vedtatt i 2018. I løpet av de to siste årene har det ikke skjedd større 
endringer av fakultetets strategiplan, og det har heller ikke skjedd andre endringer som gjør det 
påkrevd med noen større endringer av handlingsplanen.  

Det er likevel grunn til å gjøre noen språklige justeringer i handlingsplanen. Dessuten foreslår dekan 
og fakultetsdirektør også å gjøre én endring knyttet til omtalen av fakultetets websider ved å tone 
noe ned bruken av fakultets websider som plattform for å løfte fram fakultetets forsking. Statistikken 
viser at selv oppslag som det brukes mye ressurser på å utforme har svært få lesere. Det er få 
personer som oppsøker fakultetets hjemmesider. Fakultetet kan få en viss økning i trafikken, dersom 
oppslag på sosiale medier løftes frem, og det vil fakultetet fortsette å gjøre. Nettsidene som må følge 
normer og tekniske løsninger definert av UiB sentralt er også lite søkemotoroptimaliserte.  

På denne bakgrunn framsettes følgende  

forslag til vedtak: 

Handlingsplanen for utdanning 2018-2019 videreføres til å gjelde for perioden 2019-2020 med de 
foreslåtte modifikasjonene.  



 
 

 

 

 

 

 

Karl Harald Søvig 

dekan  
  

 

Øystein L. Iversen 

fakultetsdirektør 


